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§ 132 

Kommunstyrelsens budgetförslag 2025, KS 2024/189 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
1. Godkänna kommunstyrelsens förslag till budgetunderlag samt 

överlämna förslaget till budgetberedningen. 

Beskrivning av ärendet 
Kommunstyrelsen ska i enlighet med centrala anvisningar ta fram förslag 
till budgetunderlag.  

Kommunstyrelseförvaltningen har utifrån förutsättningar, politiska mål, ny 
lagstiftning och nya behov tagit fram förslag prioriteringar inför 2025.  

De behov som saknar finansiering och föreslås överlämnas till 
budgetberedningen beror på lagkrav och poster inom politisk verksamhet. 
Förändringarna består i bekämpning av invasiva arter, tjänsteman i 
beredskap, IT-säkerhet samt politisk verksamhet. Sammantaget uppgår 
behoven till cirka 2 mnkr. 

Motivering av beslut 
Det finns ett starkt behov av att öka tempot och skapa förutsättningar för 
den accelererande utvecklingen inom digitalisering. För att möta detta 
föreslås 2 mnkr i ett årligt anslag inom investeringsverksamheten. Medlen 
föreslås fördelas till digitaliseringsprojekt som syftar till att utveckla och 
effektivisera verksamheten och möta framtidens utmaningar. 

Det försämrade säkerhetsläget och erfarenheterna från Ukraina har visat på 
behovet av ett starkt civilt försvar. Kommunen har en avgörande roll för att 
säkerställa att samhällets funktionalitet kan upprätthållas både vid kris och 
höjd beredskap. För att stärka kommunens krisberedskap föreslås ett nytt 
investeringsanslag på 5 mnkr år 2025 och därefter årligen 10 mnkr under 
planperioden. Bland de investeringar som behöver göras finns bland annat 
reservkraftverk.  

Digitalisering, säkerhet och beredskap återfinns också som nya förslag i 
driftsbudgeten. 

Därutöver har ett antal omprioriteringar gjorts dels för att rymma 
verksamheten inom tilldelade medel och dels till nya prioriteringar. Dessa 
framgår i budgetförslaget avsnitt 3.3. 
Ekonomi 
Totalt innebär dessa förslag en ramökning för kommunstyrelsens 
driftkostnader för 2025 - 2027 med 2 mnkr. Förslaget innebär också en ökad 
investeringsbudget avseende nya anslag för digitalisering och krisberedskap. 
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Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2024-06-04 
Kommunstyrelsens förslag till budgetunderlag 2025  
KS exploitering investeringar 2025-2029 
Konsekvensbeskrivning Investeringar exploatering med prio 2 
Väsentliga förändringar mellan budget 2024 och budget 2025- Exploatering 
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§ 133 

Förändring av bolagsstruktur i Falkenbergs 
energikoncern, KS 2024/276 

Beslut 
Arbetsutskottet förslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige 
besluta 

1. Godkänna omstruktureringen av Falkenbergs energikoncern. 

2. Bemyndiga och uppdra åt det av kommunfullmäktige valda 
ombudet att på extra bolagsstämma i Falkenbergs Stadshus AB, 
rösta för att ge villkorat aktieägartillskott från Falkenbergs 
Stadshus AB till Falkenberg Energi AB (tidigare Falkenberg 
Energihandel AB) 556526-9627 om 101 804 000 svenska kronor. 

Beskrivning av ärendet 
Kommunfullmäktige beslutade 2023-09-26 att uppdra åt Falkenbergs 
Stadshus AB att påbörja arbetet med omstrukturering av Falkenberg 
Energikoncernen. Skälet till omstrukturering av EU-direktiv om skärpta 
krav på renodling av nätverksamhet, innebärande att Falkenberg Energi AB 
måste genomföra förändringar i sin bolagsstuktur i syfte att renodla 
elnätsverksamheten.  

Kommunfullmäktige antog 2023-11-14 bolagsordningar, ägardirektiv, 
styrelser och revisorer, samt gav Falkenbergs Stadshus AB i uppdrag att 
utföra omstruktureringen.  

Det praktiska arbetet med omstruktureringen i form av ny bolagsstuktur 
genomfördes under hösten 2023. Som en del i omstruktureringen behövs ett 
aktieägartillskott om nettobeloppet av aktieöverlåtelserna, 101 804 000 
svenska kronor, för att återställa skuldebreven. 

Falkenbergs Stadshus AB beslutade 2024-05-31 att köpa 1 500 aktier för 
nominellt sammanlagt 1 832 000 svenska kronor i bolaget Falkenberg 
Energi AB (tidigare Falkenberg Energihandel AB) från Falkenberg Energi 
Elnät AB (tidigare Falkenberg Energi AB). Samt att sälja 30 000 aktier för 
ett bokfört värde om 103 636 000 svenska kronor i bolaget Falkenberg 
Energi Elnät AB (tidigare Falkenberg Energi AB) till Falkenberg Energi AB 
(tidigare Falkenberg Energihandel AB). Både köpet och försäljningen 
regleras genom upprättande av skuldebrev.  

Motivering av beslut 
Ny bolagsstruktur för Falkenberg Energikoncernen är genomförd och 
implementerad sedan 2024-01-01.  

Beslutet om att göra ett aktieägartillskott är en väsentlig fråga som behöver 
godkännas av aktieägarna på bolagsstämma för Falkenbergs Stadshus AB. 
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Ekonomi 
Eftersom omstruktureringen efter ägartillskott endast ändrar 
ägandeförhållanden har den ingen ekonomisk påverkan på varken  
Stadshus AB eller Falkenbergs energikoncern. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2024-06-12  
Protokoll Falkenbergs Stadshus AB § 21 2024-05-31  
Förslag till aktieägartillskott  
Protokoll Kommunfullmäktige § 133 2023-09-26 
Protokoll Kommunfullmäktige § 169 2023-11-14  
Avtal överlåtelse av aktier, Stadshus AB säljare  
Avtal överlåtelse av aktier, Stadshus AB köpare  
Skuldebrev för FSTAB till FENAB  
Skuldebrev för FEAB till FSTAB 
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§ 134 

Uppdrag i budget - Analysera kostnader för anpassad 
grundskola och gymnasieskola i förhållande till andra 
kommuner, KS 2024/265 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
1. Godkänna uppdragsredovisningen gällande uppdrag i budget 2024 - 

analys av kostnader för anpassad grundskola och gymnasieskola. 

Beskrivning av ärendet 
I barn- och utbildningsnämndens förslag till budgetunderlag 2024 lyfte 
nämnden ett behov av tilldelning av budget för kostnadsökningar i anpassad 
grund- och gymnasieskola kopplat till fler elever med stora behov.  

Eftersom Falkenbergs kostnader per elev i anpassad grund- och 
gymnasieskola är högre än i andra kommuner gavs barn- och 
utbildningsnämnden i uppdrag att analysera kostnaderna jämfört med 
liknande kommuner och riket. Uppdraget rymde också att beskriva 
nämndens kostnader i förhållande till den ersättning nämnden erhåller per 
elev via kommunens resursfördelningsmodell (så kallade à-priser). 

Motivering av beslut 
Jämförelsen med liknande kommuner och riket utgår från nyckeltal hämtade 
från statistikverktyget Kolada och bygger på de senaste officiella 
nyckeltalen.  

Att Falkenberg har högre kostnader i anpassad grundskola (606 tkr/elev) än 
liknande kommuner grundskola (476 tkr/elev) och riket (475 tkr/elev) 
förklaras av att Falkenberg har en högre andel behöriga lärare (99 % mot 90 
% respektive 85 %) och en högre personaltäthet (3,1 elever/lärare mot 4,3 
elever/lärare respektive 4,2 elever/lärare). Om jämförelsen istället görs mot 
liknande kommuner socioekonomi (660 tkr/elev) har Falkenberg en lägre 
kostnad per elev och jämfört med Hallands kommuner (617 tkr/elev) en 
något lägre kostnad.  

I budget 2023 och 2024 har barn- och utbildningsnämnden omfördelat 
budget från andra kärnverksamheter med totalt 5,5 mnkr för att nå en budget 
i balans avseende anpassad grundskola. För närvarande utvärderas effekten 
av besparingarna i berörda verksamheter och eventuella utmaningar kommer 
lyftas i nämndens förslag till budgetunderlag till höstens budgetberedning. I 
nämndens uppdragsredovisning framgår att anledningen till att nämndens 
faktiska kostnader överstiger den ersättning nämnden erhåller via 
kommunens à-priser är att det skett en snabb ökning av andelen elever i de 
tyngre behovsnivåerna vilket även förklarar den höga personaltätheten.   

Att Falkenberg har högre kostnader i anpassad gymnasieskola (586 tkr/elev) 
än liknande kommuner (488 tkr/elev) och riket (461 tkr/elev) förklaras av att 
Falkenberg har en högre andel behöriga lärare (99 % mot 89 % respektive 
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81 %) och en högre personaltäthet (2,0 elever/lärare mot 4,3 elever/lärare 
respektive 3,9 elever/lärare). Även vid en jämförelse mot liknande 
kommuner socioekonomi (483 tkr/elev) och Hallands kommuner (510 
tkr/elev) har Falkenberg högre kostnader. I anpassad gymnasieskola 
påverkar även programutbud och inriktningar kommunernas kostnader.  

De faktiska kostnaderna per elev i anpassad gymnasieskola bedöms täckas 
av den ersättning nämnden erhåller via kommunens à-priser. 
Ekonomi 
Analysen i sig påverkar inte kommunens ekonomi i nuläget utan belyser 
endast verksamheternas ekonomiska förutsättningar. Barn- och 
utbildningsnämnden kommer lyfta eventuella ekonomiska utmaningar 
kopplat till anpassad grundskola i sitt förslag till budgetunderlag till höstens 
budgetberedning. 

Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2024-06-04 
Barn- och utbildningsnämnden 2024-05-23 § 63 
Barn- och utbildningsnämnden, tjänsteskrivelse - Analys av kostnader 
anpassad grund- och gymnasieskola, 2024-05-07 
Kommunstyrelsen 2024-01-16 § 7, Uppdrag i budget 2024  
Uppdragsbeskrivning – analys av kostnader för anpassad grundskola,  
2023-12-19 
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§ 135 

Uppdrag - Möjligheten att samordna och inkludera 
arbetsmarknadsavdelning med kompletterande 
verksamheter, KS 2023/518 

Beslut 
Arbetsutskottet förslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige 
besluta 

1. Flytta arbetsmarknadsavdelningen från kommunstyrelsen till barn- 
och utbildningsnämnden vid årsskiftet 2024/2025. 
 

2. Uppdra åt kommunstyrelsen samt barn- och utbildningsnämnden att 
vidta erforderliga åtgärder för att säkerställa att 
arbetsmarknadsavdelningen är en del av barn- och 
utbildningsnämnden från och med 1 januari 2025. 

 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta 
 

1. Anteckna utredningen till protokollet. 
 

Beskrivning av ärendet 
Ärendet har initierats av Per Svensson (S) inom ramen för ledamöters 
initiativrätt i nämnder enligt kommunallagens 4 kap. 20 § att uppdra åt 
kommundirektören att utreda möjligheten att samordna och inkludera 
arbetsmarknadsavdelning med kompletterande verksamheter för att höja 
måluppfyllelsen för verksamheten, dvs fler arbetslösa ska komma i egen 
försörjning och försörjningsstödet ska minska. Utredningen ska utgå från en 
organisationsförflyttning från kommunstyrelsen antingen till socialnämnden 
eller barn- och utbildningsnämnden. Falkenbergs kommun behöver ständigt 
se över organisation och resursutnyttjande för att få till stånd ökad 
måluppfyllelse, minskad administration samt samordning och nyttjande av 
kommungemensamma stödfunktioner. 

Beredningen för översyn av den politiska organisationen och 
interkommunala samarbeten har berett ärendet under våren.  

Motivering av beslut 
Utredningens slutsats är att för att minska antalet 
försörjningsstödsmottagare och för att få fler i egen försörjning bör 
arbetsmarknadsavdelningen flyttas till barn- och utbildningsförvaltningen, 
för att där ingå i ett utvecklingsinriktat sammanhang tillsammans med 
Campus, gymnasiet och vuxenutbildningen.  

Placering på barn- och utbildningsförvaltningen anses tydligare signalera till 
målgruppen att deras deltagande kommer leda till anställning eller 
utbildning. Det finns också en potential för positiva effekter på målgruppen 
genom samarbete med barn- och utbildningsförvaltningen, särskilt för elever 
som avbrutit skolan och kan vara i riskzonen för problem som missbruk, 
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kriminalitet eller psykisk ohälsa. Vidare poängteras att många av dem som 
möter arbetsmarknadsavdelningen står inför utmaningar relaterade till 
språket, vilket gör en närmare koppling till utbildning särskilt värdefull. Det 
lyfts också att arbetsmarknadsavdelningen och barn- och 
utbildningsförvaltningen har liknande uppdrag i att fokus ligger på 
individens utveckling och progression. Slutligen lyfts att samorganisering 
med barn- och utbildningsförvaltningen hade kunnat öka incitamenten att 
tillhandahålla riktade utbildningsinsatser mot den målgrupp 
arbetsmarknadsavdelningen arbetar med.  

Barn- och utbildningsnämnden har i sitt remissvar ställt sig positiv till 
organisationsförflyttning av arbetsmarknadsavdelningen till barn- och 
utbildningsförvaltningen. 

För att den organisatoriska flytten ska kunna genomföras enligt plan 
behöver erforderliga åtgärder vidtas, däribland justering av reglementen och 
delegationsordningar, budget, personal etc.  
Ekonomi 
Beslutet påverkar inte kommunens ekonomi. Vid en övergång kommer 
budgetmedel avseende arbetsmarknadsavdelning flyttas över från 
kommunstyrelsen till barn- och utbildningsnämnden. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2024-06-05  
Kommunfullmäktiges beredning för översyn av den politiska organisationen 
och interkommunala samarbeten 2024-05-14, § 2  
Utredning arbetsmarknadsavdelningen, 2024-04-08  
Kommunstyrelsen 2023-12-05 § 272  
Barn- och utbildningsnämnden 2024-05-23, § 67 
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§ 136 

Information - Detaljplan för del av Slöinge 1:120 m fl, 
KS 2018/510 

Beslut 
Arbetsutskottet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet. 

Beskrivning av ärendet 
Information om detaljplan för del av Slöinge 1:120 m.fl. 
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§ 137 

Avtal med Ramsjö nya kanalbolag, KS 2024/159 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige 
besluta 

1. Godkänna avtal avseende drift och underhåll av vattendrag förvaltade av 
Ramsjö nya kanalbolag 

Beskrivning av ärendet 
Ramsjö kanal är ett markavvattningsföretag, ibland kallat dikningsföretag, 
med syfte att dränera intilliggande mark för att skapa bättre 
brukningsförhållanden och tillskapa ny jordbruksmark. Båtnadsområdet 
omfattar mark runt Falkenbergsmotet, Långås och Morup med omnejd. 
Fördelning av kostnader för underhåll fastställdes 1926 utifrån då rådande 
förhållanden. 

Ramsjö nya kanalbolag har inkommit med en begäran om att Falkenbergs 
kommun ska medverka i kanalbolagets verksamhet. För att reglera 
Falkenbergs kommuns och Falkenbergs Vatten och Renhållnings ABs 
(FAVRAB) andel i drift och underhåll av vattendrag som förvaltas av 
Ramjö nya kanalbolag har detta avtal tagits fram. Avtalet omfattar drift och 
underhåll av de vattendrag som ingår i Ramsjö nya kanalbolag. Avtalet 
anger att Falkenbergs kommun ska betala 7 % och FAVRAB ska betala 7 % 
av de årliga drift- och underhållskostnaderna, vilket även inkluderar 
eventuell avsättning till underhållsfond. Kostnadsandelarna är beräknade 
utifrån kommunens markinnehav och de ytor där FAVRAB är huvudman 
för dagvatten i förhållande till Ramsjö nya kanalbolags båtnadsområde.  

Avtalet gäller i 10 år från avtalets undertecknande. Uppsägning ska ske 
senast sex månader innan avtalsperiodens slut annars förlängs avtalet med 
ytterligare fem år. 

Motivering av beslut 
Falkenbergs kommun, såsom markägare, och FAVRAB, såsom huvudman 
för dagvatten, har ett stort intresse av att vattendrag som ingår i Ramsjö nya 
kanalbolag rensas och underhålls. Både befintliga och tillkommande 
exploateringar i området är beroende av att vatten kan bortledas genom 
vattendrag som förvaltas av Ramsjö nya kanalbolag. 
Ekonomi 
Falkenbergs kommun ska betala 7 % av totala årliga drift- och 
underhållskostnader för Ramsjö nya kanalbolag, inklusive eventuell 
avsättning till underhållsfond. År 2023 var den totala kostnaden för drift- 
och underhåll 300 000 kr, varav kommunen enligt avtalet ska betala 7 %, 
dvs 21 000 kronor. Kostnaden ska belasta arrendeverksamheten.  
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Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2024-06-11  
Avtal Ramsjö Nya kanalbolag  
Karta - vattendrag som ingår i Ramsjö nya kanalbola 
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§ 138 

Svar på granskningssamråd - Havsplan, KS 2022/236 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
1. Översända nedanstående motivering till beslut som kommunens 

yttrande. 

Beskrivning av ärendet 
Den 10 februari 2022 fattade regeringen beslut om Sveriges första statliga 
havsplaner. För Västerhavet pekade planen bland annat ut områden viktiga 
för yrkesfisket, försvaret, natur, rekreation, energiutvinning (mestadels 
vindkraft) samt generell användning.  

I samband med regeringens beslut om antagande av havsplanerna fattade 
man också beslut om att revidera havsplanerna. Syftet var att möjliggöra för 
nya områden med energiutvinning till havs. Målet är att det ska finnas 
möjlighet för utvinning av ytterligare 90 TWh utöver de 20-30 TWh som 
finns utpekade i de nuvarande planerna. 

I samrådsremissen lämnade Falkenbergs kommun synpunkter på förslaget 
till ny statlig havsplan. De synpunkter som kommunen framförde har 
bemötts i samrådsredogörelsen till planen. Man har beaktat kommunens 
synpunkter i väsentliga delar. Det innebär att man tagit bort utrednings-
område för energiutvinning i kommunens södra del. Man tar bort området 
”utifrån en bedömning av samlad påverkan på yrkesfiske och 
landskapsbild”. 

I övrigt har inga större förändringar genomförts. 

Motivering av beslut 
Falkenbergs kommun anser att Havs- och vattenmyndigheten i all 
väsentlighet har beaktat de synpunkter som kommunen framförde i 
samrådsskedet.  

Tillstånd till elproduktion inom område V303 har beviljats, trots de 
potentiellt stora effekterna på flyttande fågel. Falkenbergs kommun vill 
därför ånyo poängtera vikten av försiktighetsprincipen vid utpekade av 
ytterligare områden för energiutvinning i det geografiska området. 

I övrigt har Falkenbergs kommun inga ytterligare synpunkter. 

Ekonomi 
Förslaget kan innebära både positiva och negativa effekter på kommunens 
ekonomi beroende om tänkt utvunnen el landas inom elområde 4. Det går 
inte i dagsläget att bedöma eventuella negativa effekter på Falkenberg som 
destination. 
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Utdragsbestyrkande 

2 (2) 

Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2024-06-25 
Samhällsplaneringsavdelningen, tjänsteskrivelse, 2024-06-25 
Samrådsredogörelse del Fbg, 2024-05-16 
Förslag ändrade havsplaner – granskningsversion, 2024-05-16 
Konsekvensbeskrivning, 2024-05-16 
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Utdragsbestyrkande 

1 (2) 

§ 139 

Ansökan om stöd för arrangera Svenska Mästerskapet 
i brottning för veteraner, KS 2024/245 

Beslut 
Arbetsutskottet beslutar 
1. Avslå ansökan.  

Beskrivning av ärendet 
Brottarklubben Falkenberg inkom 2024-05-13 med en ansökan om 
ekonomiskt stöd för att arrangera svenska mästerskapet i brottning för 
veteraner vilket ägde rum 2024-05-25. Förningen ansöker om ett belopp på 
20 000 kr. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott har tidigare beviljat föreningen stöd för 
anordnandet av svenskt mästerskap för veteraner 2022-08-30 samt 2023-05-
23. Då erhöll föreningen 20 000 kr respektive 13 000 kr.    

Motivering av beslut 
Kommunstyrelseförvaltningen har varit i kontakt med Destination 
Falkenberg AB (DFAB) i enlighet med Falkenbergs kommuns 
sponsringspolicy. Även DFAB har fått en ansökan från Brottarklubben 
Falkenberg. DFAB avslog ansökan med hänvisning till att sponsringen inte 
på ett tydligt sätt bidrar till de effektmål som återfinns i kommunens 
sponsringspolicy. Som del i arbetsprocessen har 
kommunstyrelseförvaltningen även varit i kontakt med kultur-, fritids- och 
teknikförvaltningen. Kultur-, fritids- och teknikförvaltningen har meddelat 
att brottarklubben i år erhållit räntebidrag på 5422 kr. Under föreningens 
förra räkenskapsår (2023-01-01 – 2023-12-31) uppgick det kommunala 
bidraget till 67 111 kr. 

Kommunstyrelseförvaltningen överlämnar åt arbetsutskottet att besluta 
huruvida medel ska utbetalas. Kommunstyrelsens arbetsutskott har enligt 
kommunstyrelsens delegationsordning 4.05 rätt att fatta beslut om 
ekonomiskt stöd till föreningar för att arrangera nationella eller 
internationella mästerskap. 
Ekonomi 
Brottarklubben i Falkenberg har ansökt om ett belopp på 20 000 kr för 
kostnadstäckning.  
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2024-05-20 
Ansökan  
Inbjudan veteran-SM 2024 
Balansräkning 2024-04-26 
Resultaträkning 2024-04-26 
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Utdragsbestyrkande 

2 (2) 

Yrkanden 
Per Svensson (S) yrkar att kommunstyrelsens arbetsutskott avslår ansökan 
om stöd för att arrangera Svenska Mästerskapet i brottning för veteraner.   

Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på Per Svenssons (S) yrkande och finner att 
arbetsutskottet beslutar i enlighet med Per Svenssons (S) yrkande. 
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Utdragsbestyrkande 

1 (1) 

§ 140 

Rapport - ej verkställda beslut enligt socialtjänstlagen 
SoL och lag om stöd och service till funktionshindrade 
LSS, KS 2024/261 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige 
besluta 

1. Anteckna att rapporten om ej verkställda beslut enligt socialtjänstlagen 
(SoL) och lag om stöd och service till funktionshindrade (LSS) avseende 
kvartal 1 2024 har inlämnats. 

Beskrivning av ärendet 
Falkenbergs kommun har enligt socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd 
och service (LSS) skyldighet att kvartalsvis till Inspektionen för vård och 
omsorg (IVO) och kommunens revisioner rapportera gynnande 
biståndsbeslut som ej verkställts inom tre månader från beslutsdatum. Även 
kommunfullmäktige ska informeras om dessa beslut. 

Motivering av beslut 
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att kommunfullmäktige antecknar till 
protokollet att rapport om ej verkställda beslut 2024-05-13 har inlämnats. 
Ekonomi 
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2024-05-27  
Socialnämnden 2024-05-21, § 78  
Rapport - Ej verkställda beslut 2024-05-13 
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